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Memo Inhoud Regionale Radenavond 25 september 

Aan: Regionale adviescommissie 

Van: Peggy Emmerink, ambtelijk secretaris bestuurscommissie jeugd 

Datum: 18-09-2024 

Inleiding 

Op 4 september jongstleden zijn de gemeenteraden bijgepraat over de ontwikkelingen op het gebied 

van jeugdhulp. Hier is met name gesproken over de inhoudelijke uitwerking van de 

hervormingsagenda en het nieuwe uitvoeringsprogramma. Daarnaast is ook de jaarrekening 2023 

besproken en was er gelegenheid hierover vragen te stellen.  

De inhoud van de jaarrekening 2023, vragen die hierover tijdens de radenavond zijn gesteld, en 

recente (financiële) ontwikkelingen in het lopende boekjaar 2024 binnen de hoogspecialistische 

jeugdhulp geven aanleiding om de gemeenteraden op korte termijn bij te praten op dit thema. 
Immers, de tweede prognose jeugdhulp is dan beschikbaar. De bestuurscommissie doet dit graag zo 

spoedig mogelijk en aan alle gemeenteraden tegelijkertijd. Daarom zijn wij reeds voorbereidingen 

aan het treffen om deze avond op 25 september te kunnen organiseren in de raadzaal van het 

stadhuis van gemeente Tilburg. De Bestuurscommissie Jeugd heeft hiertoe besloten op 9 september 

2024. 

Deelonderwerpen 

Graag nemen we u onder leiding van avondvoorzitter Richard Engelfriet mee op de thema’s: 

1. Hoe is de hoogspecialistische jeugdhulp ingericht in Hart van Brabant?  

2. Wat zijn hierin de actuele ontwikkelingen vanuit kwalitatief perspectief?  

3. Wat zijn hierin de actuele financiële ontwikkelingen en het perspectief voor 2024?  

4. Hoe past dit onderwerp binnen de regionale P&C cyclus en wat is het vervolg? (prognose en 

jaarrekening 2024, inclusief uitleg waarom een begrotingswijziging niet mogelijk is) 

 

Ad. 1: 

• Korte toelichting over hoe de opdracht van zorgpartner Crossroads eruit ziet;  

• Korte terugblik op de samenwerking in 2023 

Erik Tenneij (Domeinmanager Jeugdhulp Regio Hart van Brabant) geeft een toelichting 

Ad. 2: 

• Hoe gaat het op dit moment met onze dienstverlening aan inwoners in het hoogspecialistische 

segment en tegen welke knelpunten lopen we hierin aan? 

• Hoe zijn wij als gemeentelijke partners in gesprek met onze zorgaanbieders hierover? 

Louis Teunissen (Manager Afdeling Sociaal Gemeente Tilburg) geeft een toelichting. 
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Ad. 3: 

• Met welke financiële realiteit kunnen we nu al rekening houden?  

• Wat is het financiële perspectief voor 2024 ten aanzien van de hoogspecialistische 

jeugdhulp? 

Marjolein van Eggelen (Manager Sociaal Domein Gemeente Heusden) geeft een toelichting 

Ad. 4: 

• Welke informatie is er al gedeeld en wat komt er nog aan? 

• Wat vragen wij van gemeenteraadsleden? 

Wij willen raadsleden in de gelegenheid stellen om al van tevoren vragen bij ons neer te leggen. 

Daarnaast is er bij alle onderdelen ruimte voor de raadsleden om vragen te stellen.  

De avond zal in z’n geheel plenair plaatsvinden zodat alle aanwezigen vragen en antwoorden 

meekrijgen en hetzelfde horen. 

Actualiteit 

Bij elke regionale radenavond is er de mogelijkheid om kort in te gaan op een actualiteit. Ten aanzien 

van de radenavond van 25 september verwachten wij geen actualiteit te bespreken. Binnen de 

samenwerking op hoogspecialistische jeugdhulp in regio Hart van Brabant vinden dagelijks 

ontwikkelingen plaats. Wij zorgen ervoor dat die actualiteiten verwerkt worden in de presentaties op 

de diverse onderdelen. 

Adviesvraag 

Kunt u zich vinden in de agendering van dit onderwerp op deze extra regionale radenavond van 25 

september? 

Zijn er nog andere randvoorwaarden dan reeds genoemd waar wij rekening mee dienen te houden? 

 


